附件1
世界中医药学会联合会“中医药国际贡献奖-科技进步奖”推荐书

Recommendation Form for 2026 International Award for Contribution to Chinese Medicine- Achievement Award in Medical Science, WFCMS
	候选人姓名
Name of the candidate:
	

	候选人所在国家或地区

Country or region where candidate located
	

	代表性成果名称
Representative scientific achievement
	

	推荐类型
Recommendation Type
	□国际合作研发
International cooperative research and development
□国际应用转化
International application and commercial transformation
□中国境外候选人
Candidates from outside of mainland China

	推荐单位（个人）

Recommend unit (recommender)
	


年        月        日

1、 推荐候选人基本信息

I.Basic Information of the Main Candidate(s) 
	姓名

Name
	（中文）
Chinese
	性别
Gender
	

	
	（英文）
English
	年龄
Age
	

	国别
Country
	
	职务

Position
	

	电子邮箱

Address
	
	联系电话
Telephone
	

	工作单位
Working Unit
	

	专业和研究方向

Research Fields
	


二、推荐单位或个人信息

II.Opinion from Recommender
	推荐单位信息（单位推荐时必填）

Information of Recommendation Unit（Required when recommended by a unit.）

	推荐单位名称
Name of the Recommendation Unit
	　

	推荐单位类型（打“√”）
Type of the Recommendation Unit
（Tick box in the right column） 
	□世界中医药学联合会各会员团体和分支机构

Member unit and branch of World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS);
□世界中联已设立的中医临床研究国际合作中心；
 International Collaborating Center for Chinese Medicine Clinical Research of WFCMS;
□中国大陆省级及以上的高等院校、科研机构、医疗机构、中医药相关一级学会；
Higher education institutions, scientific research institutions, medical institutions, and Chinese medicine-related first-level associations at the provincial level and above in Chinese Mainland;
□中国大陆以外的高等院校、科研机构以及中医药相关的国际性学术组织；
Higher education institutions, scientific research institutions, and Chinese medicine-related international academic organizations outside Chinese Mainland;
□中国大陆省级及以上中医药行业主管部门或科技主管部门；
Administrative departments of Chinese medicine or science and technology at the provincial level and above in Chinese Mainland;
□中国驻外使领馆、各国驻华使领馆
Chinese embassies and consulates overseas or foreign embassies and consulates in China;
□ 世界范围内中医药学术相关的杂志社、出版社
Chinese medicine-related magazines, publishing houses worldwide;

	推荐单位联系人及联系方式Name of Contact Person and Telephone
	

	推荐意见及盖章

Opinion from the Recommendation Unit

	推荐单位意见
Opinion from the recommendation unit：
盖章：
Official seal：
                                  年     月     日
Date



	推荐人信息（个人推荐时必填）

Information of Recommender (Required when recommended by individuals.)

	姓名

Name
	工作单位

Working Unit
	职务/职称

Position/Title
	研究领域

Research Fields
	联系电话

Telephone

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	推荐意见
Opinion from the recommender：
推荐人签名：

Signature of the recommender:
           年     月     日

Date



	


三、候选人科技成果和贡献简介 

Ⅲ. Brief Introduction to the Candidate’s Representative Scientific Achievement
	科技成果名称Name of the Achievement



	成果技术内容简介Main Technical Content of the Achievement

包括成果表现形式、技术要点、临床/学术定位、解决的具体科学或应用问题等（1200字以内，不可加页）

Manifestations, technical points, clinical/academic positioning, specific scientific or applying issues to be addressed etc. (no more than 1200 words)



	成果的技术先进性Technical Advantages of the Achievement 

与当前同类技术、成果相比，在理论、技术或学术/临床疗效、安全性等方面的优势（800字以内）
Advantages in terms of theory, technology or academic/clinical efficacy, safety, etc. compared to current similar technologies and achievements (no more than 800 words)



	完成成果的国际合作团队情况Information on international cooperation teams that complete the achievements 

参与候选人代表性科技成果研发工作的中国境内和境外机构、研究人员团队情况（500字以内）
Information on domestic and overseas institutions and research personnel involved in the research and development of the achievements (within 500 words)

	成果应用和转化情况Application and transformation of research achievements
候选人代表性科技成果在全世界范围内，特别是中国大陆以外地区的推广应用和市场转化情况（800字以内）
The application and commercial transformation of the candidate's representative achievements worldwide, especially in regions outside mainland China (within 800 words)


	成果对中医药国际化发展的意义和贡献 Role of achievement playing in the international development of TCM

候选人代表性科技成果的国际合作相关工作及其对中医药国际化发展的意义和贡献（500字以内）

Role of representative achievement of candidate(s) play in the international development of traditional Chinese medicine (no more than 500 words)




四、与候选人科技成果相关的代表性论文和专著
Ⅳ. Achievement- Related Academic Articles and Monographs 
	论文名称
Name of the Article
	作者
Author(s)
	期刊名称
Name of the Journal
	发表时间
Publication Time

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	专著名称
Name of the Monograph
	作者
Writer(s)
	出版社名称
Name of the Publishing House
	出版年份
Publication Time

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	注：代表性论文及专著每种不超过三项。代表论文中候选人必须为第一作者或通讯作者；代表著作中候选人需为著者、编著者、主编中至少一种。Representative papers and monographs shall not exceed three items each, and candidates in the papers must be the first author or corresponding author; candidates in representative works must be at least one of the authors and chief editors.


五、候选人科技成果曾获科技奖励情况
Ⅴ.Scientific Award concerning the Achievement
	获奖时间
Time
	获奖项目名称

Name of award-winning project
	奖项名称
Name of the Award
	奖励等级
Grade of the Award
	授奖部门（单位）
Unit Giving the Award 

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	本表所填科技奖励是指：
1、 省级及以上政府科技奖 

2、 经备案的社会科技奖励二等及以上奖项
3、 有一定影响的国际科技奖项
提供的奖励信息不超过三项。候选人应位列获奖成果完成人排名前3位，获奖证明性文件需作为附件提交。
The scientific award refers as follows:

1. Provincial or higher scientific award given by Chinese government 

2. Registered second-class or higher social technology awards

3. Influential international scientific award
The provided reward information shall not exceed three items. The candidate should be ranked among the top three contributors to the award-winning achievement. The award-winning certification documents need to be submitted as attachments.


六、附件

Ⅵ.Attachment

	1、 必备附件：请所有推荐人/单位提供。

1.代表性成果相关论文应附全文（不超过3篇）。

2.代表性成果相关著作应附封面、著者、目录和版权信息页面（不超过3本）。
3.获奖证明性文件（不超过3项）。
4.国际合作与国际应用转化证明性文件（不超过10页）。
二、其他附件：包括各类支持候选人代表性成果的文件，请根据需要提交（不超过10页）。

1.Essential attachments: These attachments should be provided by all recommenders/units .

1）Representative achievements related papers should be accompanied by the full text (no more than three papers).

2）Representative achievements related works should be accompanied by a cover, author, catalog, and copyright information page (no more than three copies).
3）Award certificate documents (no more than three items).
4）Supporting documents for international cooperation and international application or commercial transformation (no more than 10 pages in total).
2.Other attachments: including various documents supporting the representative achievements of candidates, please submit them as needed（no more than 10 pages in total）.



